
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1036 Plastpåseskatten 

Den 1 maj i år kommer den hårt kritiserade plastpåseskatten att införas. 
Skattskyldig blir den som tillverkar plastbärkassar, den som för in eller tar emot 
plastbärkassar från annat EU-land och den som importerar plastbärkassar.

Kritiken från de företag som tillverkar plastpåsar har framför allt varit att 
skatten inte öronmärks till särskilda miljöarbeten utan går rätt in i statskassan. 
Det finns även ett undantag i skatten för ”bärkassar för varaktigt bruk”. Men 
hur ”varaktigt bruk” definieras står det inget om i den nya lagen. 

Detta har lett till att företag som tillverkar plastpåsar har kommit att varsla 
anställda och inte vågar satsa på produktion av nya typer av påsar som skulle 
kunna definieras som varaktigt bruk. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson: 

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att företag som i dag producerar 
förnybara plastkassar ska få tydligare riktlinjer vad gäller ”varaktigt bruk” och 
på så sätt slippa säga upp sin personal eller lägga ned sin verksamhet? 

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-03
Besvaras senast
2020-03-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


